

## 桃園行政處公告

中文標題：(補充附件)桃園校區桃園火車站教職員專車上車地點異動通知

英文標題：(With Attachment) Notice of Adjustment for Boarding Location at Taoyuan Train Station for Faculty and Staff Bus

各位師長大家好：

為配合桃園捷運施工，原教職員專車桃園火車站圓環上車處，自 109 年 9 月 28 日(星期一)起，改至桃園市桃園區復興路 81 號(中山大飯店門口)搭車。

Dear colleagues:

In line with the construction of Taoyuan MRT, the departure location at Taoyuan Train Station for the Faculty and Staff Bus will be changed from Taoyuan Train Station Roundabout to No. 81, Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City (Chung Shan Business Hotel) from September 28, 2020 (Monday).

承辦人：桃園行政處總務組 羅啓綸 分機 3193

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 3193

[桃園火車站教職員專車上車地點 \(請見下一頁\)](#)

[New Boarding Location at Taoyuan Train Station for Faculty and Staff Bus \(The next page\)](#)

# 桃園行政處公告



# 桃園行政處公告



銘傳大學桃園火車站校車新位置圖(2020.9.28起實施)